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Het strandwalfestival vond afgelopen weekend plaats. Het is het tweede jaar op rij dat het 
terrein vol was en de ingangen gesloten werden. Het resultaat hiervan was dat een grote 
groep mensen buiten het terrein stonden. Naast dat er vele bezoekers het festival niet 
opkwamen zorgde dit voor onrust. Er ontstonden ruzies en vechtpartijen waardoor de politie 
moest ingrijpen. 

De fractie van Wij. Rijswijk heeft hierover de volgende vragen: 
• Kunt u de gemeenteraad inlichten wat er precies heeft plaatsgevonden na het sluiten 

van het festivalterrein? 
• Wordt er gesproken met de organisatie van het strandwalfestival en de politie hoe we 

eenzelfde situatie volgend jaar kunnen voorkomen? 


